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Abstract (en)
The invention relates to an oven with a heat keeping compartment, the heat keeping compartment being removable from the oven and insertable
again. According to the invention the heat keeping compartment (6) is situated in the oven (1) beneath the oven muffle. It is connected to a fan
supplying hot air and to a heat source. The fan and the heat source can be switched on selectively. The heat keeping compartment is for, e.g., letting
leavened dough rise or for the production of yoghurt, thawing of deep-frozen food, or germinating cereals for health food. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf einen Herd mit einem Warmhaltefach, wobei das Warmhaltefach aus dem Herd herausziehbar und wieder
einschiebbar ist. Gemäß der Erfindung befindet sich im Herd (1) unterhalb der Ofenmuffel der Warmhaltekasten (6). Er ist mit einem Warmluft
liefernden Gebläse und einer Heizung verbunden. Das Gebläse und die Heizung sind wahlweise einschaltbar. Der Warmhaltekasten dient dazu,
z.B. Hefeteig zum Gären zu bringen oder zum Herstellen von Joghurt, zum Auftauen von Tiefkühlkost oder zum Keimen von Getreide für Biokost.
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